
محرومیت روزبه چشـــمی و حردانی 
بـــرای جـــواد نکونـــام بـــه دغدغه ای 
مهـــم در آســـتانه دیـــدار بـــا فـــولاد 
خوزســـتان تبدیـــل  شـــده اســـت. با 
توجه بـــه محرومیـــت و مصدومیت 
مدافعان اســـتقلال در آستانه دیدار 
مقابل فولاد خوزستان، دست جواد 
نکونام بـــرای ترکیب دفاعی این تیم 

چندان باز نیســـت.

کامـــل  آمادگـــی  بـــا  مدافـــع  تنهـــا 
جهت دیـــدار با فـــولاد خوزســـتان، 
محمدحســـین مرادمنـــد اســـت و با 
توجه به مدافعان در دســـترس برای 
آقاجواد، احتمالاً شـــاهد بازگشـــت 
ســـهرابیان و رافائل سیلوا به ترکیب 
اســـتقلال خواهیـــم بـــود؛ ایـــن دو 
بازیکن که اخیـــراً از بند مصدومیت 
رهـــا شـــدند، شـــرایطی بـــه  مراتـــب 

بهتـــر از روزهـــای گذشـــته دارند و به 
احتمال زیاد مشـــکلی برای همراهی 
اســـتقلال در بازی دوشـــنبه با فولاد 

نخواهند داشـــت.
رافائـــل ســـیلوا کـــه در چنـــد هفته 
اخیر به دلیل مصدومیت در ترکیب 
اســـتقلال حضور نداشـــت، احتمالاً 
در دیـــدار بـــا فـــولاد بـــرای آبی ها به 
میدان مـــی رود تا در دفاع ســـه نفره 

در کنـــار مرادمنـــد و یکـــی از میـــان 
ســـلیمی یا ســـهرابیان قـــرار بگیرد.

درعیـــن حـــال ایمـــان ســـلیمی که 
در دیـــدار ذوب آهـــن از ناحیـــه بینی 
دچـــار مصدومیت شـــد، بینی اش را 
بخیه زد و در صورت تأیید پزشـــکان، 
می توانـــد مقابل فـــولاد خوزســـتان 
بـــه میدان بـــرود. ازطرفـــی وضعیت 
ســـهرابیان هم هنوز قطعی نیست و 
تا ایـــن لحظه نفر ســـوم خط دفاعی 
اســـتقلال هنوز محل ابهام اســـت.
به احتمال فـــراوان نفر ســـوم دفاع 
آبـــی از بیـــن ســـلیمی یا ســـهرابیان 
انتخاب می شـــود امـــا در صورتی که 
سهرابیان و ســـلیمی نتوانند در این 
دیـــدار اســـتقلال را همراهـــی کنند، 

ســـناریوی بعـــدی، اســـتفاده از زبیر 
نیک نفـــس در خـــط دفـــاع اســـت 
و از آنجـــا کـــه ایـــن بازیکـــن پیش تر 
هـــم تجربـــه بازی کـــردن در قلـــب 
دفـــاع اســـتقلال را داشـــته، شـــاید 
نکونـــام مجبـــور شـــود او را یک خط 
عقـــب بیـــاورد کـــه در این شـــرایط، 
امیـــد حامدی فـــر بـــه خـــط هافبک 
اســـتقلال اضافه خواهد شـــد. البته 
ایـــن احتمـــال وجـــود دارد کـــه امید 
حامدی فـــر هـــم به دلیـــل حمله به 
بازیکن ذوب آهن در پایان مســـابقه 
محروم شـــود و بازی بعـــدی تیمش 
را از دســـت بدهـــد تا دســـت نکونام 
برای این دیدار بســـته تر از همیشـــه 

. شد با

تازه از مصدومیت بازگشته ها در ترکیب اصلی

مرادمند تنها مدافع صددرصدی

گزارش کوتاه

خبر

نشست بی نتیجه خطیر و خارجی ها

سرنوشت مبهم ورزشگاه استقلال 
در دوران مدیریـــت علـــی خطیـــر، تفاهمنامـــه ای در 
خصوص ســـاخت ورزشـــگاه اختصاصی به امضا رسید 
و حـــالا ســـؤال اینجاســـت کـــه سرنوشـــت ورزشـــگاه 

اختصاصـــی اســـتقلال به کجا رســـید؟
طبق اعلام علی خطیر، اســـتقلال قـــرار بود از بخش 
 ســـرمایه گذاری مالـــی از طـــرف شـــرکت قطـــری

 JTA و یـــک شـــرکت مالزیایی، در قالـــب قرارداد 
Build operate transfer( اســـتفاده   ( BOT
کنـــد. قـــرارداد مذکـــور از قرارداد هـــای اقتصادی 
پیمانـــکار  آن شـــرکت خصوصـــی  کـــه در  اســـت 
ســـرمایه گذاری لازم را انجـــام می دهـــد و پـــروژه را بـــه 
پایـــان می رســـاند و در ادامه بـــه مدت کوتاهـــی از آن 
بهره برداری مالـــی می کند و در نهایـــت آن را به مالک 

می دهد. تحویـــل 
اگر ســـری به ســـایت هلدینگ قطری بزنیـــم، متوجه 
خواهیم شـــد که این هلدینگ در ســـه ماه اخیر هیچ 
فعالیتی نداشته اســـت و به نظر می رسد اوج فعالیت 
رســـانۀ این هلدینگ مربوط بـــه دورۀ منتهی به امضا 
 JTA قرارداد با اســـتقلال بوده اســـت. با اینکه شرکت
به عنوان شرکتی قطری معرفی شـــده اما دو سهامدار 
ایرانی  دارد. این هلدینگ تاکنـــون هیچ پروژه ای را به 
مرحلۀ عملیاتی نرســـانده بود و از همان روزهای اول، 
شـــایعات زیادی دربارۀ قـــرارداد اســـتقلال با هلدینگ 
قطـــری به گـــوش می رســـید؛ حـــالا چند مـــاه از عقد 
این تفاهمنامه گذشـــته اســـت و هنوز کسی نمی داند 
سرنوشت ساخت و ســـاز استقلالی ها چه خواهد شد 
و آیا تضمینی برای ســـاخت ورزشـــگاه از سوی مدیران 
ســـابق اســـتقلال گرفته شـــده یا صرفاً آن نشست ها 

نوعی نمایش بوده اســـت؟!
ضمن اینکـــه علی خطیر بـــدون هماهنگی بـــا وزارت 
ورزش و کاملا خودســـرانه اقدام  به برگزاری نشســـت 

بـــا خارجی ها کـــرده بود.

تذکر به خط دفاع استقلال
خـــط دفـــاع اســـتقلال در هفته هـــای اخیـــر عملکـــرد 
اطمینان بخشـــی نداشـــته و این موضـــوع نگرانی هایی 
را در پی داشـــته اســـت. منصور رشـــیدی، پیشکســـوت 
باشگاه اســـتقلال پیرامون این موضوع حرف هایی دارد: 
»نقص هایی در خط دفاعی اســـتقلال وجود دارد که باید 
برطرف شـــده و هماهنگی ها بیشـــتر شـــود. روی گل اول 
ذوب آهن، گویا وزنه به مدافعان اســـتقلال بســـته شـــده 
بود و ســـنگین حرکـــت می کردنـــد.« این نگرانـــی میان 
افکار دیگر پیشکسوتان باشـــگاه استقلال نیز وجود دارد 
و باید دید سرمربی اســـتقلال در بازی با فولاد خوزستان 

چـــه تدبیری برای ایـــن موضوع خواهد اندیشـــید.

پاداش قهرمانی استقلال ویژه است
بازیکنان اســـتقلال از این موضوع مهم اطلاع یافته اند 
کـــه اگـــر قهرمـــان لیـــگ شـــوند پـــاداش نقـــدی قابل 
توجهـــی به حســـاب آنها واریـــز خواهد شـــد. در حال 
حاضر باشـــگاه پرســـپولیس برای 5 هفتـــه پایانی لیگ 
برتـــر بـــرای هر بـــرد تیمـــش مبلـــغ 70 میلیـــون تومان 
هدیـــه انگیزشـــی درنظر گرفته اســـت و اســـتقلالی ها 
نیز پـــا را فراتر گذاشـــته اند و برای قهرمانـــی این تیم در 
لیگ برتـــر مبلغ قابل توجهی را تعییـــن کرده اند. گفته 
می شـــود مبلغ پاداش قهرمانی استقلال چیزی حدود 
200 تا 300 میلیون تومان تعیین شـــده که البته مدیران 
اســـتقلال درصدد تأمیـــن اعتبارات لازم هســـتند تا به 

وعده خـــود در این راســـتا عمل کنند.

وعده افشاگری ارسلان
ارســـلان مطهری قصد دارد از باشـــگاه اســـتقلال بابت 
مطالبـــات خـــود شـــکایت کند. مطهـــری اعـــلام کرده 
بـــزودی دربـــاره اینکه باشـــگاه اســـتقلال بایـــد به چه  
بندی متعهد می شـــد و نشـــده توضیحاتی بـــرای افکار 
عمومـــی خواهـــد داد تـــا همه پی بـــه ماجـــرا ببرند که 
چرا و به چه دلیل او از باشـــگاه سابق خود شاکی شده 
است. مطهری در دوران حضورش در استقلال همواره 
برای این تیـــم تلاش کرد تا بهتریـــن عملکرد ممکن را 
داشـــته باشـــد اما در نیم فصـــل از لیســـت نکونام کنار 
گذاشـــته شـــد که این موضوع حواشـــی بســـیاری برای 
اســـتقلال هم ایجـــاد کرد. به هرحال حـــالا که مطهری 
از اســـتقلال رفته به دنبال آن اســـت تا به نوعی با زنده 

کـــردن مطالباتش از اســـتقلال انتقام بگیرد.

فراخوان برای پر کردن سکوها
جواد نکونام از مســـئولان باشـــگاه خواســـته هـــر اقدامی 
که لازم اســـت را در راســـتای حضور تماشـــاگران در بازی 
با فـــولاد خوزســـتان انجام دهنـــد. در بازی بـــا ذوب آهن 
اصفهان تماشـــاگران بســـیار زیادی وارد ورزشگاه شدند و 
فضا به شـــدت به ســـود اســـتقلال بود و نکونام به دنبال 
این هدف اســـت که در بـــازی با فولاد نیز همین شـــرایط 
تکرار شـــود. باید دید تمهیدات باشـــگاه اســـتقلال برای 
اســـتقبال باشـــکوه هواداران از این بازی چه خواهد بود و 
با چه تدابیری به ســـمت و ســـوی این بازی خواهند رفت.

استقلال امروز در اردو
بازیکنـــان و اعضـــای کادرفنی اســـتقلال از امروز بـــه اردوی 
شـــبانه روزی خواهنـــد رفـــت. قرار اســـت قوانین ســـفت و 
ســـخت تری در زمان حضور بازیکنان در هتل محل اقامت 
آبی ها انجام شـــود تـــا حاشـــیه   های احتمالـــی در این بازی 
کاهش یابد. بـــا توجه به اینکه نکونـــام روی نظم و انضباط 
حساســـیت بســـیاری از خود به خـــرج می دهـــد، بازیکنان 

اســـتقلال نیـــز باید هوش و حـــواس خـــود را جمع کنند.
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میثم بائو:

استقلال شانس اول قهرمانی است
پاسخ مسئول نقل وانتقالات به غیبت حجازی:

استقلال قرارداد آتیلا را به ما ارائه نداده است

اســـتقلال بـــرای رســـیدن بـــه ســـکوی 
قهرمانی چهار بازی پیـــش رو دارد که هر 
کدام از این بازی ها به دلیل حساســـیت 
کار، حکم یـــک فینال را خواهد داشـــت، 
به همیـــن دلیل نکونام دســـت به عصا 
راه می رود. شـــاید هم بـــه همین دلیل 
اســـت که تیم اســـتقلال تا ثانیه های 
آخر بازی دســـت از تلاش برنمی دارد 
و تاکنـــون در دو بـــازی کامبـــک زده 
یط  شـــرا ص  خصـــو ر  د  . ســـت ا
اســـتقلال و قهرمانـــی احتمالـــی 
ایـــن تیم بـــا میثم بائـــو همکلام 

. یم شد
 

 شرایط استقلال را تاکنون چطور 

ارزیابی می کنید؟

ل  ســـا یـــک  ل  ســـتقلا ا
پرحاشیه را ســـپری کرد. 
البته این تیم پرحاشیه 
بود، اما فراز و نشـــیب 
نداشـــت و همیشه در 
سطح بالا قرار داشت. 
اســـتقلال هیـــچ وقت 
روز بـــد نداشـــت کـــه 

یکدفعـــه از تیمـــی چهار تا گل بخـــورد اما 
شـــما نگاه کنید تیم ســـپاهان یـــک بازی 
پنـــج تـــا گل می زنـــد امـــا از یـــک تیم هم 
چهار گل می خـــورد. این نشـــان می دهد 
که فراز و نشـــیب زیادی دارد در حالی که 
استقلال کار یک تیم قهرمان را به خوبی 
انجـــام می دهد. قطعـــاً اگر اســـتقلال به 
فکـــر گل زدن زیـــاد بـــود، ممکن بـــود از 
دفـــاع غافل شـــود و از آن طـــرف هم زیاد 
گل بخورد. اســـتقلال شاید با یک گل ببرد 
امـــا وظایفـــش را به نحـــو احســـن انجام 
می دهـــد. به همیـــن دلیل هم توانســـته 
تـــا روزهـــای آخـــر در قامت یـــک قهرمان 

عمـــل کند.
 استقلال بازی با فولاد را در پیش دارد؛ در 

خصوص این دیدار صحبت می کنید؟

فولاد تیم باشـــخصیتی اســـت و همیشـــه 
مقابـــل اســـتقلال خـــوب بـــازی کـــرده. 
چنیـــن تیمـــی نباید در حـــال حاضر جزو 
تیم هـــای پاییـــن جـــدول باشـــد. فـــولاد 
از جملـــه تیم هـــای ریشـــه دار اســـت که 
اســـتادیوم اختصاصی دارد، بـــه تیم های 
و  می دهـــد  زیـــادی  اهمیـــت  پایـــه اش 
همیشـــه قدرتمند بوده اســـت. در فصل 
جاری این ســـؤال بـــرای من پیـــش آمده 
کـــه چـــرا تیمی بـــا چنیـــن پتانســـیلی در 

پایین جـــدول قـــرار دارد.
 شانس قهرمانی را برای کدام تیم قائل 

هستید؟

استقلال شـــانس قهرمانی اش زیاد است 
چون باثبات ترین تیم لیگ بوده اســـت.

 
ماجـــرای سرپرســـتی در اســـتقلال هم 
بـــه داســـتان عجیبـــی تبدیـــل شـــده 
اســـت. درحالـــی کـــه علـــی ســـامره به 
دلیـــل اختـــلاف بـــا نکونام چنـــد وقت 
پیـــش اســـتعفا داد و رفت، مدیـــر قبلی 
تیم اســـتقلال احســـان خواجه گیری را 
جانشـــین ســـامره کرد، امـــا خیلی عمر 
سرپرســـتی خواجه گیـــری زیـــاد نبـــود 
و بـــا کنـــار گذاشـــتن خطیر سرپرســـت 
دوم اســـتقلال هم کنار گذاشـــته شد و 
مدیران جدید اســـتقلال آتیـــلا حجازی 
را به عنوان سرپرســـت معرفـــی کردند، 
اما آتیـــلا در بازی قبلی اســـتقلال مجوز 
حضور روی نیمکـــت را نگرفت تا حضور 
ســـومین سرپرســـت اســـتقلال هـــم با 

مشـــکل روبه رو شـــود.
 درحالی که اســـتقلالی ها سعی می کنند 
زیـــادی  توضیـــح  خصـــوص  یـــن  ا در 
ندهنـــد و بـــا ســـکوت خـــود تـــوپ را در 
زمین ســـازمان لیـــگ و مســـئول نقل و 
انتقـــالات می اندازنـــد، اما روز گذشـــته 
مشـــخص شـــد که این ســـهل انگاری از 
جانـــب خود اســـتقلالی ها بـــوده و هنوز 
قـــرارداد حجـــازی را بـــه ســـازمان لیگ 

ارائـــه نداده انـــد که بخواهند بـــرای آتیلا 
مجـــوز حضـــور روی نیمکـــت را صـــادر 
کنند. دربـــاره دلیل عدم صـــدور مجوز 
حضور حجازی روی نیمکت استقلال با 
طاهری مســـئول نقل وانتقالات سازمان 
لیگ تمـــاس گرفتیم و طاهـــری در این 
زمینـــه گفـــت: »شـــما از ما می پرســـید 
که چـــرا مجوز حجازی را برای نشســـتن 

روی نیمکـــت صـــادر نمی کنیم، اما 
بایـــد در ایـــن خصـــوص بگویـــم 

کـــه اســـتقلالی ها اصلاً قـــرارداد 
حجـــازی را بـــه ما ارائـــه ندادند 
که بتوانیم مجـــوز حضورش را 

صـــادر کنیـــم. به نظرم شـــما 
بهتر اســـت از خـــود مدیران 

بپرســـید، چـــرا  اســـتقلال 
تاکنون قـــرارداد آتیـــلا را به 

مـــا ارائـــه نداده اند.« 
بعـــد از توضیحـــات طاهری 
به ســـراغ حجـــازی رفتیم، 

سرپرســـت جدید اســـتقلال 
 : گفـــت ص  خصـــو یـــن  ا ر  د

»ان شـــاءالله بـــزودی این مســـأله 
حـــل می شـــود.«

 آتیـــلا در این بـــاره توضیح بیشـــتری 
نـــداد! بـــه نظـــر می رســـد تعلـــل در 
خصـــوص ثبـــت سرپرســـتی حجازی 
مقصـــرش خـــود اســـتقلال اســـت و 
مدیـــران ایـــن تیـــم بهتـــر می داننـــد 

چرا سرپرســـت جدیـــد نمی تواند روی 
. بنشـــیند نیمکت 

گفت و گو
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خواهد شد

تأکید نکونام به مدیران باشگاه استقلال

 استقلال نـــــــه لیست ورود دارد
 نــــــــه لیست خروج

 
 چند روز اســـت که دربـــاره بازیکنان 
ورودی اســـتقلال بـــرای فصـــل بعـــد 
مطالـــب متعددی در فضـــای مجازی 

می شود. منتشـــر 
 انتشـــار ایـــن قبیـــل اخبار بـــا توجه 
بـــه نزدیـــک شـــدن بـــه پایـــان فصل 
طبیعی اســـت و در سال های گذشته 
نیز ســـابقه داشـــته کـــه در ایـــن ایام 
دربـــاره ورودی هـــای جدیـــد فصـــل 
بعد صحبت هایی شـــنیده شـــود اما 
بـــه واقـــع در چنیـــن برهـــه ای هرگز 
نمی توان گفـــت که اســـتقلال با چه 

سیاســـتی نقل و انتقالات فصل آینده 
را آغاز خواهد کـــرد و بازیکنانی که در 
لیســـت اســـتقلال قـــرار می گیرند آیا 
به این باشـــگاه خواهنـــد آمد یا خیر؟

چنـــد مؤلفـــه مهـــم سیاســـت نقل و 
انتقالاتـــی یک باشـــگاه را مشـــخص 
خواهد کرد که مهم ترین آن داشـــتن 
بودجـــه مکفـــی اســـت و در نهایـــت 
اینکه ســـرمربی و کادر فنـــی بازیکن 
مـــورد نظر را مـــورد تأیید قـــرار دهند. 
مســـائل دیگر نیـــز در جـــذب یا دفع 
بازیکنان نقشـــی کلیدی و انکارناپذیر 
خواهد داشـــت اما آنچه در این برهه 
برای باشـــگاه اســـتقلال اهمیت دارد 
این اســـت کـــه بـــا نزدیک شـــدن به 
هفته هـــای ســـخت و دشـــوار پایانی 
بتوانند آرامـــش درون تیمی را حفظ 

. کنند
اســـتقلال اکنـــون در صـــدر جـــدول 

وضعیـــت شـــکننده ای دارد و با توجه 
بـــه اینکه فقط یـــک امتیـــاز از رقیب 
ســـنتی خـــود پیـــش اســـت، هیـــچ 
تضمینـــی وجود نـــدارد کـــه بتواند در 
نهایـــت قهرمـــان لیـــگ برتر شـــود. 
بنابرایـــن وجـــود حواشـــی می تواند 
منجـــر به ســـقوط اســـتقلال از صدر 
شـــود و یـــک موقعیـــت بـــزرگ را از 
نکونـــام و شـــاگردانش ســـلب کند.

بنابرایـــن طـــرح مســـائلی همچـــون 
جذب بازیکـــن جدید یا خروج برخی 
بازیکنـــان از لیســـت می توانـــد بـــه 
اســـتقلال لطمه وارد کند و به همین 
دلیـــل نیـــز جـــواد نکونـــام از بخش 
رســـانه ای باشگاه اســـتقلال خواسته 
پیرامـــون این مســـائل بســـیار جدی 
باشـــند و اجازه ندهند طرح این گونه 
اخبار به اســـتقلال لطمـــه وارد کند.

نکونـــام در ایـــن برهـــه قویـــاً وجـــود 

لیســـت ورود یـــا خـــروج را تکذیـــب 
اســـت.  کرده 

حتـــی دربـــاره منتظـــر محمـــد نیـــز 
سرمربی اســـتقلال واکنش مناسب 
را نشـــان داد و اعلام کـــرد که بازیکن 
عراقـــی در لیســـتش نیســـت. علاوه 
بـــر منتظـــر محمد نـــام برخـــی دیگر 
از بازیکنـــان نیـــز بـــرای حضـــور در 
اســـتقلال بـــه گـــوش می رســـد کـــه 
ســـرمربی اســـتقلال همه این اسامی 
را تکذیـــب و اعلام کرده تـــا زمانی که 
لیگ به پایان نرســـد نه لیســـت ورود 
به باشـــگاه اســـتقلال می دهـــد و نه 
اینکـــه بازیکنـــی را در لیســـت خروج 

قرار خواهـــد داد.
در واقع تکلیف لیســـت استقلال بعد 
از مشـــخص شـــدن تکلیف قهرمانی 
اســـتقلال در فصـــل جـــاری روشـــن 

خواهد شـــد.

اخیـــراً کاظم اولیایی در نطقـــی اعلام کرده 
وزارت ورزش و جوانان باید به وضعیت این 

باشگاه رسیدگی کند. 
ایـــن اظهـــارات در حالـــی چشـــم  ها را بـــه 
ســـمت و ســـوی خـــود خیـــره کـــرده کـــه 
اســـتقلال از ســـوی وزارت ورزش و جوانان 
بـــه وزارت اقتصاد و دارایی واگذار شـــد و در 
نهایت این وزارتخانه نیز باشـــگاه اســـتقلال 

را بـــه یک هلدینـــگ واگـــذار کرد.
 ســـهامی که هلدینگ خلیج فارس خریده 
85 درصد از کل ســـهام اســـتقلال اســـت. 
قـــرار شـــده 10 درصـــد از ســـهام باقیمانده 
در اختیار عمـــوم قرار بگیـــرد و مابقی را به 
پیشکســـوتان و کارکنان باشـــگاه استقلال 

 . هند بد
اینکـــه اولیایـــی چه ســـهمی در ایـــن میان 
بـــرای خـــود قائل اســـت در حالی کـــه تنها 
5 درصـــد از ســـهام باشـــگاه اســـتقلال بـــه 
پیشکســـوتان واگذار شده و حتی مشخص 
نیســـت او به عنوان پیشکســـوت ســـهمی 

بگیرد، از آن دســـته سؤالاتی است که مدیر 
ســـابق اســـتقلال باید به آن خوب فکر کند 
و پاســـخش را بیابد تا دوباره در رسانه ها به 
عنوان دایـــه مهربانتر از مادر ظاهر نشـــود.
مســـئولان در وزارت ورزش و جوانـــان بارها 
اعلام کـــرده بودند که نباید ایـــن وزارتخانه 
تیمـــداری کنـــد و بخـــش خصوصی اســـت 
که بایـــد درباره مســـائل کلان این باشـــگاه 
تصمیم گیـــری کند و به همیـــن جهت هم 
اســـتقلال واگذار شـــد اما انـــگار هنوز آقای 
اولیایی برنمی تابد که باشـــگاه واگذار شده 
باشـــد یا اینکـــه هنوز بـــا این موضـــوع کنار 

نیامده اســـت.
بـــه هر حال دلســـوزی تا جایـــی قابل قبول 
اســـت اما به نظر می رســـد افرادی همچون 
اولیایی هنوز با ماجرای واگذاری اســـتقلال 
کنـــار نیامده اند و بـــا اظهارات نـــه چندان 
ســـنجیده فضای این باشـــگاه را به ســـمت 
تنش می برنـــد و بی جهت بـــرای هواداران 

نگرانی ایجـــاد می کنند. 
بهتراســـت مدیرانی همچون اولیایی عرصه 
را برای فعالیت مالـــکان جدید باز بگذارند 
و با اظهـــارات نســـنجیده افـــکار عمومی را 
نســـبت به خریداران جدید بدبین نکنند. 

جهت یادآوری مدیرسابق آبی ها

آقای اولیایی؛ لطفاً بی خیال استقلال شوید
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